
Nieuwe stikstofuitspraken benadrukken urgentie van maatregelen

De recente uitspraken van de rechtbank en de Raad van State, waaronder Greenpeace en Rendac,

hebben grote impact op Zuid-Holland. Hoewel de gevolgen nog niet volledig duidelijk zijn,

onderstrepen deze uitspraken de urgentie van verdere stappen om stikstofdepositie te

verminderen. Dit vraagt om een krachtige aanpak van de provincie en vooral snelle actie van het

Rijk.

Oproep aan het Rijk

De provincie roept het Rijk op om snel een juridisch onderbouwd maatregelenpakket en voldoende

financiële middelen beschikbaar te stellen om de noodzakelijke stikstofreductie te behalen, natuur te

herstellen en economische ontwikkeling mogelijk te maken.

"Als provincie nemen we onze verantwoordelijkheid en werken we aan oplossingen die bijdragen aan

stikstofreductie en een duurzaam toekomstperspectief. Wij hebben een stevig pakket van concrete

maatregelen en voldoende middelen vanuit het Rijk nodig om de noodzakelijke stappen te zetten. Wij

doen een dringende oproep aan het kabinet om snel te handelen en wij denken daar graag in mee,

zodat de provincie met onze gebiedspartners uiteindelijk hun werk kunnen doen”, aldus

gedeputeerde Frank Rijkaart. “We gaan aan de slag met een maatregelenpakket met oplossingen in

onder andere de richting van een emissieplafond ammoniak om het proces te versnellen. Maar

zonder nationale inzet is het onmogelijk om de noodzakelijke stikstofreductie te behalen.”

Grote gevolgen voor welvaart en welzijn

De uitspraken raken de economische motor van het dichtbevolkte Zuid-Holland en daarmee de

welvaart en het welzijn van onze inwoners. Uit een eerste analyse blijkt dat als het Rijk geen

maatregelen voor stikstofreductie neemt, stikstofbanken niet langer kunnen worden gebruikt

vanwege strengere eisen voor extern salderen. Ook moeten projecten die intern salderen gebruikten

vóór 2030 een natuurvergunning aanvragen, en 16 PAS-melders in Zuid-Holland hebben alsnog een

vergunning nodig. “Zolang het Rijk de stikstofuitstoot niet aanpakt, wordt het vrijwel onmogelijk om

nog vergunningen te verlenen”, laat gedeputeerde Berend Potjer weten.

Niet stilzitten  

Zuid-Holland zit ondertussen niet stil. In de provincie zijn diverse gebiedspartners al aan de slag om

de natuur en waterkwaliteit te verbeteren en stikstof te verminderen. Binnenkort verdelen we 188

miljoen euro van het Rijk en 2,3 miljoen euro van Provinciale Staten over 41 projecten die bijdragen

aan een vitaal landelijk gebied. Ook deze maatregelen dragen onder andere bij aan stikstofreductie

en natuurherstel. “De situatie versterkt onze vastberadenheid om hiermee met volle kracht door te

gaan”, aldus Mariëtte van Leeuwen. 

Gedeputeerde Staten sturen een eerste analyse van de impact van de Greenpeace- en Rendac-zaken

[link naar notubiz] aan Provinciale Staten. De analyse bespreekt de gevolgen van de uitspraken voor

onder andere woningbouw en natuurontwikkeling. 

Contact 

Mocht u vragen hebben, behoeste om uw zorgen te uiten of ideeën willen inbrengen, neem dan

contact met ons op. Ons Contactcentrum is bereikbaar op maandag t/m vrijdag van 8.30 uur tot

17.00 uur.

https://www.zuid-holland.nl/algemeen/contact/

